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Møteprotokoll  

Kommunestyret 
 

 
Dato: 20.02.2025 kl. 09:00 – 15:00 

Sted: Liabø, kommunestyresal 

Arkivsak: 25/00002 

Møtende 
medlemmer:  

Ola Rognskog (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Roar Sørensen (AP), Oddlaug 
Børseth Brekken (AP), Solrun Stølan (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Marte Halvorsen (SP), Emil Solberg (SP), Nils 
Forren (SP), Helen Taftø (H), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Einar 
Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius 
Bendiksen (INP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), 
Knut Johan Singstad (KRF) 

Forfall  Randi Synnøve Eli (AP) for Marit Liabø Sandvik 
Mia Hestnes (AP) for Marte Lund 
Morten Botten Silset H) for Even Hendseth 
 

  

Fra administrasjonen 
møtte: 

Kommunedirektør Ola Morten Teigen 

  

Protokollfører: Gabriella Zetterstrøm         

   

Merknader: Møteinnkalling og saksliste enstemmig godkjent. 
 
Bernt Olaf Aune enstemmig valgt som settevaraordfører.  
 
Kommunalsjef teknisk Mange Jøran Belsvik deltok under behandling av sak 
11/25. 
 
Ass. kommunedirektør Anita Ørsal Oterholm deltok under behandling av sak 
12/25. 
 
 
 
 



 

 2  

Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther: 
Protokolltilførsel i sak 10/25 
Fremskrittspartiet måtte stemme over H sitt forslag da det ikke var mulig og 
stemme blankt. 
 
Halsalista - Sverre Vullum: 
Protokolltilførsel i sak 12/25  
Særdeles trist igjen å oppleve at det ikke er politisk vilje i Heim til å 
opprettholde kretsens siste kommunale tilbud, til tross for søknad til 8 
barnehageplasser og stigende barnetall i kretsen 
 
 

 

SAKSKART  Side 

Orienteringssaker 

5/25  Ordfører orienterer - utgikk 

6/25  Orientering om eiendomsskatt 

7/25  Orientering om "Allvekst - utenforskap" 

8/25  Orientering om "Idrettsrådet" - utgikk 

Saker til behandling 

9/25 24/05159-8 Valg av nytt medlem til valgstyret fra Industri- og Næringspartiet 4 

10/25 24/04377-4 Anmodning om bosetting 2025 4 

11/25 24/05632-36 Stadfesting av planprogram for kommuneplanens samfunnsdel 
2025-2037 7 

12/25 24/06582-6 Videre drift av Ven og Halsanaustan barnehager 9 

13/25 25/00024-3 Samarbeidsavtale mellom Heim kommune og Heim idrettsråd - 
2024-2027 11 

14/25 25/00749-2 Høring - Mulige endringer i bussrutetilbudet fra 2028 AtB 12 

15/25 24/05594-2 Søknad om økt støtte til 17.mai-feiringer 16 

Referatsaker 

5/25 22/00605-5 Årsrapport 2024 Trøndelag tingrett 
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6/25 24/00926-20 Tilsvar bekymringsmelding Heim kommunestyre – vedrørende hyppige 
strømutkoblinger i område Vinjeøra 

7/25 24/05041-3 Ikke glem verdien av godt og langsiktig verdibevarende vedlikehold - 
Norsk Kommunalteknisk Forening 

8/25 24/06231-11 Foreløpig melding - lovlighetskontroll - Heim kommune - vedtak om 
avslutting av legevaktsamarbeidet med Aure og Smøla 

9/25 20/00142-
192 Vedtak om omklassifisering av gamle E39 Stormyra-Barhals (kopi) 

Interpellasjon 

2/25 25/00121-3 Interpellasjon – Alternativ i Heim-skolene 

3/25 25/00121-4 Interpellasjon fra Fremskrittspartiet - Bolyst 

Spørsmål 
Bjarne Sæther  

• Renovasjonsavgift for hytter, klagebehandlingsrutiner – Besvart av Magne Jøran Belsvik. 
 
Helen Taftø  

• Hvor mange IP, individuelle planer har kommunen, og organisering – Besvart av  
Inger Lise Waade. 

 
Einar Vaagland         

• Referatsak 6/25, problemer vedrørende strømutkoblinger – Besvart av  
Magne Jøran Belsvik 

• E39, gatelys til skolen – Besvart av Magne Jøran Belsvik 
 

 
 
Heim kommune, 20.02.2025 
 
Ola Rognskog 
Varaordfører 
 
 
 
 
 
Emil Solberg (SP)                                                                      Solrun Stølan (AP)  



 

 4  

Saker til behandling 

9/25 Valg av nytt medlem til valgstyret fra Industri- og Næringspartiet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.02.2025 9/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 

 
Møtebehandling 

Industri- og næringspartiet - Marius Bendiksen fremmet følgende forslag: 
Industri og Næringspartiet nominerer Jarle Meland Aune som representant i valgstyret. 
 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling. 
Enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det votert over forslaget til Marius Bendiksen (INP). 
Enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak  

Industri og Næringspartiet (INP) sitt valgte medlem i Valgstyret har i k-sak 119/24 fått fritak fra sine 
politiske verv i Heim kommune for resten av valgperioden.  
 
Nytt medlem til Valgstyre fra INP: Jarle Meland Aune 
 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Industri og Næringspartiet (INP) sitt valgte medlem i Valgstyret har i k-sak 119/24 fått fritak fra sine 
politiske verv i Heim kommune for resten av valgperioden.  
 
Nytt medlem til Valgstyre fra INP: …………………………….. 
 
 
10/25 Anmodning om bosetting 2025 
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Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 11.02.2025 17/25 
2 Kommunestyret 20.02.2025 10/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 

 
Møtebehandling 

Høyre - Helen Taftø fremmet følgende forslag: 
1. Heim kommune imøtekommer IMDi`s anmodning og bosetter til sammen 75 flyktninger i 2025. 
Tallet omfatter ikke familiegjenforeninger og vedtaket inneholder ikke andre reservasjoner. 
Kommunen kan være åpen for bosetting av enslige mindreårige ved behov, etter en nærmere 
vurdering.  
2. Kommunestyret vurderer på nåværende tidspunkt at dette representerer kommunens kapasitet, 
men endringer gjennom året kan avklare om det er rom for økning ved behov. Det vurderes i tilfelle 
ved en eventuell tilleggsanmodning fra IMDi.  
3. 75 bosatte i 2025 representerer starten på en redusert bosetting i årene fremover. 
Kommunedirektøren bes fortløpende tilpasse organisasjonen til dette, med sikte på en varig 
langsiktig bosetting pr år omkring 50 slik det fremgår av vedtatte økonomiplan. 
 
Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende forslag: 
Fremskrittspartiet alternative budsjett for 2025 er en anmodning med bosetting av flykninger for 
2025 med inntil 50 personer. 
 
1. Heim kommune imøtekommer IMDi`s anmodning og bosetter til sammen 50 flyktninger i 2025. 
Tallet omfatter ikke familiegjenforeninger og vedtaket inneholder ikke andre reservasjoner. 
Kommunen kan være åpen for bosetting av enslige mindreårige ved behov, etter en nærmere 
vurdering.  
2. Kommunestyret vurderer på nåværende tidspunkt at dette representerer kommunens kapasitet, 
men endringer gjennom året kan avklare om det er rom for økning ved behov. Det vurderes i tilfelle 
ved en eventuell tilleggsanmodning fra IMDi.  
 
3. 50 bosatte i 2025 representerer starten på en redusert bosetting i årene fremover. 
Kommunedirektøren bes fortløpende tilpasse organisasjonen til dette, med sikte på en varig 
langsiktig bosetting pr år omkring 50 slik det fremgår av vedtatte økonomiplan. 
 
Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther: 
Protokolltilførsel 
Fremskrittspartiet måtte stemme over H sitt forslag da det ikke var mulig og stemme blankt. 
 
 
Votering 

Det ble først votert over forslaget til Bjarne Sæther (FRP). 
Forslaget falt med 2 mot 21 stemmer. 
 
Deretter ble formannskapets innstilling satt opp mot forslaget til Helen Taftø (H): 
Formannskapets innstilling vedtatt med 17 mot 6 stemmer. 
 



 

 6  

For formannskapets innstilling stemte 17: 
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Mia Hestnes 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Randi Synnøve Eli (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), 
Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
For forslaget til Helen Taftø (H) stemte 6:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Helen 
Taftø (H), Morten Botten Silset (H) 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak  

1. Heim kommune bosetter til sammen 120 flyktninger i 2025. Tallet omfatter ikke 
familiegjenforeninger og vedtaket inneholder ikke andre reservasjoner. Kommunen kan 
være åpen for bosetting av enslige mindreårige ved behov, etter en nærmere vurdering.  

2. Kommunestyret vurderer på nåværende tidspunkt at dette representerer kommunens 
kapasitet, men endringer gjennom året kan avklare om det er rom for økning ved behov. 
Det vurderes i tilfelle ved en eventuell tilleggsanmodning fra IMDi.  

3. Måltallet på 120 bosatte i 2025 representerer starten på en redusert bosetting i årene 
fremover, i takt med mål fastsatt i økonomiplanperioden. Kommunedirektøren bes 
fortløpende tilpasse organisasjonen til dette, med sikte på en varig langsiktig bosetting pr 
år omkring 50 slik det fremgår av vedtatte økonomiplan. 

 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.02.2025 sak 17/25 

 
Møtebehandling 

 
Fremskrittspartiet · Oddny Guldstein-Aarset Løwe fremmet følgende forslag: 
Fremskrittspartiet ønsker å etterkomme anmodningen fra IMDI med bosetting av flykninger for 2025, 
med inntil 50 personer. 
 
Formannskapet ber kommunedirektøren framlegge konsekvenser for økonomiplanen som virkning 
av bosetting av 50 flytninger allerede i 2025 til sammenligning med budsjett med 120-100-75-75 
bosatte. 
 
 
Votering 

Ved alternativ votering mellom kommunedirektørens innstilling og Oddny Guldstein-Aarset Løwes 
forslag falt Oddny Guldstein-Aarset Løwes med 6 mot 1 stemme. 
 
For kommunedirektørens innstilling stemte 6: 
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Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Oddlaug Børseth Brekken 
(AP), Even Hendseth (H), Ola Rognskog (SP) 
 
For Oddny Guldstein-Aarset Løwe’s forslag stemt 1: 
Oddny Guldstein-Aarset Løwe 
 
 
Formannskaps innstilling  

4. Heim kommune bosetter til sammen 120 flyktninger i 2025. Tallet omfatter ikke 
familiegjenforeninger og vedtaket inneholder ikke andre reservasjoner. Kommunen kan 
være åpen for bosetting av enslige mindreårige ved behov, etter en nærmere vurdering.  

5. Kommunestyret vurderer på nåværende tidspunkt at dette representerer kommunens 
kapasitet, men endringer gjennom året kan avklare om det er rom for økning ved behov. 
Det vurderes i tilfelle ved en eventuell tilleggsanmodning fra IMDi.  

6. Måltallet på 120 bosatte i 2025 representerer starten på en redusert bosetting i årene 
fremover, i takt med mål fastsatt i økonomiplanperioden. Kommunedirektøren bes 
fortløpende tilpasse organisasjonen til dette, med sikte på en varig langsiktig bosetting pr 
år omkring 50 slik det fremgår av vedtatte økonomiplan. 

 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
7. Heim kommune bosetter til sammen 120 flyktninger i 2025. Tallet omfatter ikke 

familiegjenforeninger og vedtaket inneholder ikke andre reservasjoner. Kommunen kan 
være åpen for bosetting av enslige mindreårige ved behov, etter en nærmere vurdering.  

8. Kommunestyret vurderer på nåværende tidspunkt at dette representerer kommunens 
kapasitet, men endringer gjennom året kan avklare om det er rom for økning ved behov. 
Det vurderes i tilfelle ved en eventuell tilleggsanmodning fra IMDi.  

9. Måltallet på 120 bosatte i 2025 representerer starten på en redusert bosetting i årene 
fremover, i takt med mål fastsatt i økonomiplanperioden. Kommunedirektøren bes 
fortløpende tilpasse organisasjonen til dette, med sikte på en varig langsiktig bosetting pr 
år omkring 50 slik det fremgår av vedtatte økonomiplan.  

 
 
 
 
 
 
11/25 Stadfesting av planprogram for kommuneplanens samfunnsdel 2025-
2037 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 11.02.2025 15/25 
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1 Kommunestyret 20.02.2025 11/25 
 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-13 fastsetter Heim kommune planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel 2025-2037. 
 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.02.2025 sak 15/25 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd.  
 
Formannskapets innstilling  

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-13 fastsetter Heim kommune planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel 2025-2037. 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-13 fastsetter Heim kommune planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel 2025-2037. 
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12/25 Videre drift av Ven og Halsanaustan barnehager 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 11.02.2025 18/25 
2 Kommunestyret 20.02.2025 12/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 

 
Møtebehandling 

Halsalista - Sverre Vullum fremmet følgende forslag: 
Kommunestyret ønsker en noe lengre tidslinje for barnetall / søkere til Ven barnehage. Barnehagen 
videreføres derfor til status «ikke i drift». Administrasjonen bes legge til rette for at foreldre som 
søker barnehageplass framover gis mulighet til å signalisere evt ønske om å benytte tilbudet på Ven, 
hvis og når det blir reetablert/ åpnet. Denne muligheten gis også til foreldre/ barn bosatt utenfor 
kretsen. 
 
Det er godtgjort at det er søkere til minst 5 barn / 8 plasser med førsteønske Halsanaustan 
barnehage for kommende barnehageår. Kommunestyret er derfor positive til at åpning av 
barnehagen blir vurdert, når interessen er bekreftet gjennom formell søknad. 
 
Kommunestyret ber derfor om at kommunedirektøren kommer tilbake med en konkret sak, med 
forslag til organisering av tilbudet på Halsanaustan, med åpningstid, bemanningsmessige 
forutsetninger, og der økonomiske konsekvenser beskrives. 
 
Arbeiderpartiet - Bernt Olaf Aune fremmet følgende tilleggsforslag til innstillingen: 
Heim kommune ønsker en best mulig oversikt over interessen for barnehagetilbud ved Halsanaustan 
og Ven, og det legges til rette for at foreldre gis mulighet til å signalisere ønske om dette i 
søknadsskjemaet.  
 
Halsalista - Sverre Vullum: 
Protokolltilførsel dersom tilbud om barnehage på Halsanaustan faller. 
Særdeles trist igjen å oppleve at det ikke er politisk vilje i Heim til å opprettholde kretsens siste 
kommunale tilbud, til tross for søknad til 8 barnehageplasser og stigende barnetall i kretsen 
 
 
 
 
 
Votering 

Formannskapets innstilling ble satt opp mot forslaget til Sverre Vullum (HA). 
Formannskapets innstilling vedtatt med 12 mot 11 stemmer. 
 
For formannskapets innstilling stemte 12:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Mia Hestnes 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Randi Synnøve Eli (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Helen Taftø (H), Morten Botten Silset (H) 
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For forslaget til Sverre Vullum (HA) stemte 11:  
Tove Karin Halse Lervik (AP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar 
Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg 
(SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget til Bernt Olaf Aune (AP). 
Tilleggsforslaget vedtatt med 18 mot 5 stemmer. 
 
For tilleggsforslaget til Bernt Olaf Aune (AP) stemte 18:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Mia Hestnes (AP), Oddlaug Børseth Brekken 
(AP), Randi Synnøve Eli (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), 
Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren 
(SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot tilleggsforslaget til Bernt Olaf Aune (AP) stemte 5:  
Knut Johan Singstad (KRF), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Helen Taftø (H), Morten Botten Silset 
(H) 
 
Kommunestyrets vedtak  

De to avdelingsbarnehagene Halsanaustan og Ven avvikles for å sikre et bedre og mer kvalitetsmessig 
barnehagetilbud for alle barna i kommunen. Dette trer i kraft fra barnehageåret 2025/2026. 
 
Heim kommune ønsker en best mulig oversikt over interessen for barnehagetilbud ved Halsanaustan 
og Ven, og det legges til rette for at foreldre gis mulighet til å signalisere ønske om dette i 
søknadsskjemaet.  

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.02.2025 sak 18/25 

 
Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune ba om få sin habilitet vurdert under behandling av saken. Kommunedirektøren tilrår 
at representanten vurderes habil under behandling av saken. 
 
Fremskrittspartiet · Oddny Guldstein-Aarset Løwe fremmet følgende forslag: 
Med bakgrunn i det store engasjementet fra brukere og tilhørende høringsinnspill fra Ven og 
Halsanaustan, er det særdeles viktig at vi gir begge plassene en ny sjanse. 
 
Alle foreldre som har barn før og i barnehagealder må få en siste sjanse til å søke på reelle og 
opplyste tilbud både på Halsanaustan og Ven, for å se om det er nok barn til å få i gang drift i 
barnehagene, med uttalt definisjon av "nok barn". 
Kommunen må om nødvendig (om)disponere sine ansatte slik at tilbudet ikke faller pga. 
personalutfordringer. 
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Formannskapet ber kommunedirektøren om å kartlegge behovet ved barnehagenes nærliggende 
postnummer, mht. å få i gang drift på Ven og Halsanaustan barnehage, og samtidig beholde 
restkapasiteten i nåværende barnehager til bosettinger og tilflytting gjennom året. 
 
 
Votering 

Bernt Olaf Aune ble enstemmig erklært habil og deltok under behandling av saken. 
 
Det ble først votert over Oddny Guldstein-Aarset Løwes forslag: 
For forslaget stemte 1: 
Oddny Guldstein-Aarset (FRP) 
Imot forslaget stemte 6:  
Knut Johan Singstad ( KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Oddlaug Børseth Brekken 
(AP), Even Hendseth (H), Ola Rognskog (SP) 
Forslaget falt dermed med 1 mot 6 stemmer. 
 
Det ble deretter votert over kommunedirektørens innstilling: 
For innstillingen stemte 4: 
Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Even Hendseth 
(H) 
Imot innstillingen stemte 3:  
Bernt Olaf Aune (AP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Ola Rognskog (SP) 
 
Dermed ble kommunedirektørens innstilling tilrådd med 4 mot 3 stemmer.  
 
 
 
Formannskapets innstilling  

De to avdelingsbarnehagene Halsanaustan og Ven avvikles for å sikre et bedre og mer kvalitetsmessig 
barnehagetilbud for alle barna i kommunen. Dette trer i kraft fra barnehageåret 2025/2026. 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 

De to avdelingsbarnehagene Halsanaustan og Ven avvikles for å sikre et bedre og mer kvalitetsmessig 
barnehagetilbud for alle barna i kommunen. Dette trer i kraft fra barnehageåret 2025/2026. 

 
13/25 Samarbeidsavtale mellom Heim kommune og Heim idrettsråd - 2024-
2027 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 11.02.2025 19/25 
2 Kommunestyret 20.02.2025 13/25 
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Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Samarbeidsavtalen mellom Heim kommune og Heim idrettsråd for 2024-2027 vedtas og signeres av 
ordfører og leder i Heim idrettsråd. 
 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.02.2025 sak 19/25 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskapets innstilling  

Samarbeidsavtalen mellom Heim kommune og Heim idrettsråd for 2024-2027 vedtas og signeres av 
ordfører og leder i Heim idrettsråd. 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

Samarbeidsavtalen mellom Heim kommune og Heim idrettsråd for 2024-2027 vedtas og signeres av 
ordfører og leder i Heim idrettsråd. 

 
14/25 Høring - Mulige endringer i bussrutetilbudet fra 2028 AtB 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.02.2025 14/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 
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Møtebehandling 

Halsalista - Sverre Vullum fremmet følgende forslag: 
Mangler rutebeskrivelser langs E39.ut til Halsanaustan. Her er det i dag FRAM som har transport. 
rutetilbud må avklares og opplyses. 
 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling. 
Enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det votert over forslaget til Sverre Vullum (HA). 
Enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak  

Frekvens, rutetider og reisetider, hver for seg og samlet, er vesentlig for kollektivtilbudets 
relevans og attraktivitet. Med andre ord vil en reduksjon av tilbudet fort slå ut i redusert 
bruk. Foreslåtte reduksjoner er rasjonelt begrunna, men vil likevel ha som sannsynlig 
konsekvens at andelen kollektivreiser vil bli redusert, i strid med overordna målsettinger fra 
bla nasjonalt hold.  

Heim kommune har spredt bosettingsmønster, med behov for godt kollektivt tilbud både 
innad, til kommunesenteret, og til reiser til/fra Orkland og Trondheim og også mot Møre og 
Romsdal. 

Måler vi utredningens forslag til nedtak av tilbudet i Heim i prosent, så ligger dette høyt i 
forhold til gjennomsnittet for alle ruter. Til/ fra Heim utgjør forslaget en reduksjon på ca 
39%, mens det for Trøndelag samlet utgjør 17,5 %. Styrkinga av togtilbudet på Trønderbanen 
forsterker denne skjevheten i kollektivtilbudet, selv om den totalt sett selvsagt er en svært 
positiv styrking.  

Heim kommune ved Kommunestyret, forventer at dagens busstilbud som et minimum 
opprettholdes, eller styrkes! 

Vi ber om at når tilbudet/anbudet skal fastsettes, så blir det tatt hensyn til at reduksjoner i et 
allerede lavfrekvent tilbud som i Heim, gir vesentlig større tidsulemper enn når samme antall 
avganger tas ut av et høyfrekvent tilbud.   

Heim kommune registrerer at det er foreslått færre avganger fra Kyrksæterøra til 
Orkanger/Trondheim fra 2028. Vi har allerede et begrenset kollektivtilbud, og buss er det 
eneste vi har. Vi har ingen tog, og hurtigbåttilbudet er lite tilgjengelig for det fleste av 
befolkningen. Dermed er buss den eneste fornuftige måten vi kan reise kollektivt til Trondheim 
på, uten vesentlige omveier. Ifølge VY kan de melde om et stigende antall passasjerer som 
reiser med buss de siste årene. Ikke alle avganger, men generelt sett ser de en oppgang. En 
utfordring som gjør at flere kvier seg for å ta buss, er mangelen på gjennomgående busser 
direkte til Trondheim fra distriktene. Slik det er nå, må det være to busser og to sjåfører for å 
kjøre til Trondheim.  
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Alle regionale busser kan erstatte mange av de bussavgangene fra Orkanger som regionrutene 
pr nå korresponderer med. Dette vil kunne gi et langt bedre tilbud til passasjerene. I tillegg ser 
vi at det er foreslått 0 (null) avganger fra Kyrksæterøra til Trondheim på lørdag. Det betyr at 
eldre uten førerkort eller ungdommer ikke har mulighet til å ta en bytur på helg uten at de for 
eksempel må skysses til Orkanger for å ta bussen derifra. Dette vil bli et vesentlig dårligere 
tilbud, og det hinder en stor gruppe av vår befolkning å komme seg til byen. Det burde 
absolutt gått en buss tur/retur Trondheim på lørdag slik at det hadde vært mulig å reise på 
morgenen og retur på ettermiddag.  

Vi er også nærmeste nabo med kommuner i Møre og Romsdal og korrespondanse med buss 
til/ fra Aure er ei viktig for oss. På Kyrksæterøra videregående skole er det også en del elever 
fra Aure, etter avtale mellom fylkeskommunene om dette. 

Det mangler lørdagsbuss på E39 mellom Stormyra og Betna ( kryss med FV 65). Dette er trolig 
en egen anskaffelse (ekspressbuss Ålesund -Trondheim) som M&R administrerer, og Fram 
produserer.  Strekningen Stormyra -Betna har også kun 1 avgang hver vei på hverdag og 
søndag (samme ekspressbuss)  dvs et marginalt tilbud som er lite/ikke tilpasset lokale 
reisebehov (reiser til/ fra Trondheim/ Orkanger samme dag). Derfor er det viktig at det sikres 
gode bestillingsdrosjeløsninger til/ fra Stormyra, og at frekvensen til / fra Kyrksæterøra/ Aure 
opprettholdes i størst mulig grad. 

Reglene for korresponderende tilkjøringsordning/ bestillingsdrosje: 
I dag «tvinger» reglene rundt bestillingsdrosjetilbudet en del reisende til å reise via Betna og 
FV65. Dette gir lengre reisestrekning og reisetid. Denne regelen bør oppheves av hensyn til 
passasjerene, selv om det i en del tilfeller gir litt lengre kjørestrekning for tilkjøringsdrosjen å 
levere/ hente på Stormyra i forhold til Betna.  
 

Det jobbes også aktivt med å få til et kollektivknutepunkt på Stormyra ved nytt kryss E39/ Fv 
680, i samarbeid mellom Heim kommune og Vinje Næringspark As.  

Her er det planer om servicebygg, lademuligheter for både personbiler og tungtransport, samt 
døgnhvileplasser og parkering for pendling. Krysset knytter sammen Fylkesvei 680 med E39 til/ fra 
Kristiansund/ Møre via Halsa. Det blir arbeidet for at knutepunktet skal være rigget med aktuelle 
funksjoner, og operativt til ny E39 Betna -Stormyra blir åpnet høsten 2026. Med egna fasiliteter for 
sjåfører og reisende, samt tilgang til ladestrøm og drivstoff bør dette være en godt egnet lokasjon for 
koordinering/ korrespondanse mellom ulike kollektivtilbud / transportmidler, deriblant 
bestillingstransport. 
 
Mangler rutebeskrivelser langs E39.ut til Halsanaustan. Her er det i dag FRAM som har transport. 
rutetilbud må avklares og opplyses. 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 

Frekvens, rutetider og reisetider, hver for seg og samlet, er vesentlig for kollektivtilbudets 
relevans og attraktivitet. Med andre ord vil en reduksjon av tilbudet fort slå ut i redusert 
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bruk. Foreslåtte reduksjoner er rasjonelt begrunna, men vil likevel ha som sannsynlig 
konsekvens at andelen kollektivreiser vil bli redusert, i strid med overordna målsettinger fra 
bla nasjonalt hold.  

Heim kommune har spredt bosettingsmønster, med behov for godt kollektivt tilbud både 
innad, til kommunesenteret, og til reiser til/fra Orkland og Trondheim og også mot Møre og 
Romsdal. 

Måler vi utredningens forslag til nedtak av tilbudet i Heim i prosent, så ligger dette høyt i 
forhold til gjennomsnittet for alle ruter. Til/ fra Heim utgjør forslaget en reduksjon på ca 
39%, mens det for Trøndelag samlet utgjør 17,5 %. Styrkinga av togtilbudet på Trønderbanen 
forsterker denne skjevheten i kollektivtilbudet, selv om den totalt sett selvsagt er en svært 
positiv styrking.  

Heim kommune ved Kommunestyret, forventer at dagens busstilbud som et minimum 
opprettholdes, eller styrkes! 

Vi ber om at når tilbudet/anbudet skal fastsettes, så blir det tatt hensyn til at reduksjoner i et 
allerede lavfrekvent tilbud som i Heim, gir vesentlig større tidsulemper enn når samme antall 
avganger tas ut av et høyfrekvent tilbud.   

Heim kommune registrerer at det er foreslått færre avganger fra Kyrksæterøra til 
Orkanger/Trondheim fra 2028. Vi har allerede et begrenset kollektivtilbud, og buss er det 
eneste vi har. Vi har ingen tog, og hurtigbåttilbudet er lite tilgjengelig for det fleste av 
befolkningen. Dermed er buss den eneste fornuftige måten vi kan reise kollektivt til Trondheim 
på, uten vesentlige omveier. Ifølge VY kan de melde om et stigende antall passasjerer som 
reiser med buss de siste årene. Ikke alle avganger, men generelt sett ser de en oppgang. En 
utfordring som gjør at flere kvier seg for å ta buss, er mangelen på gjennomgående busser 
direkte til Trondheim fra distriktene. Slik det er nå, må det være to busser og to sjåfører for å 
kjøre til Trondheim.  

Alle regionale busser kan erstatte mange av de bussavgangene fra Orkanger som regionrutene 
pr nå korresponderer med. Dette vil kunne gi et langt bedre tilbud til passasjerene. I tillegg ser 
vi at det er foreslått 0 (null) avganger fra Kyrksæterøra til Trondheim på lørdag. Det betyr at 
eldre uten førerkort eller ungdommer ikke har mulighet til å ta en bytur på helg uten at de for 
eksempel må skysses til Orkanger for å ta bussen derifra. Dette vil bli et vesentlig dårligere 
tilbud, og det hinder en stor gruppe av vår befolkning å komme seg til byen. Det burde 
absolutt gått en buss tur/retur Trondheim på lørdag slik at det hadde vært mulig å reise på 
morgenen og retur på ettermiddag.  

Vi er også nærmeste nabo med kommuner i Møre og Romsdal og korrespondanse med buss 
til/ fra Aure er ei viktig for oss. På Kyrksæterøra videregående skole er det også en del elever 
fra Aure, etter avtale mellom fylkeskommunene om dette. 

Det mangler lørdagsbuss på E39 mellom Stormyra og Betna ( kryss med FV 65). Dette er trolig 
en egen anskaffelse (ekspressbuss Ålesund -Trondheim) som M&R administrerer, og Fram 
produserer.  Strekningen Stormyra -Betna har også kun 1 avgang hver vei på hverdag og 
søndag (samme ekspressbuss)  dvs et marginalt tilbud som er lite/ikke tilpasset lokale 
reisebehov (reiser til/ fra Trondheim/ Orkanger samme dag). Derfor er det viktig at det sikres 
gode bestillingsdrosjeløsninger til/ fra Stormyra, og at frekvensen til / fra Kyrksæterøra/ Aure 
opprettholdes i størst mulig grad. 



 

 16  

Reglene for korresponderende tilkjøringsordning/ bestillingsdrosje: 
I dag «tvinger» reglene rundt bestillingsdrosjetilbudet en del reisende til å reise via Betna og 
FV65. Dette gir lengre reisestrekning og reisetid. Denne regelen bør oppheves av hensyn til 
passasjerene, selv om det i en del tilfeller gir litt lengre kjørestrekning for tilkjøringsdrosjen å 
levere/ hente på Stormyra i forhold til Betna.  
 

Det jobbes også aktivt med å få til et kollektivknutepunkt på Stormyra ved nytt kryss E39/ Fv 
680, i samarbeid mellom Heim kommune og Vinje Næringspark As.  

Her er det planer om servicebygg, lademuligheter for både personbiler og tungtransport, samt 
døgnhvileplasser og parkering for pendling. Krysset knytter sammen Fylkesvei 680 med E39 til/ 
fra Kristiansund/ Møre via Halsa. Det blir arbeidet for at knutepunktet skal være rigget med 
aktuelle funksjoner, og operativt til ny E39 Betna -Stormyra blir åpnet høsten 2026. Med egna 
fasiliteter for sjåfører og reisende, samt tilgang til ladestrøm og drivstoff bør dette være en 
godt egnet lokasjon for koordinering/ korrespondanse mellom ulike kollektivtilbud / 
transportmidler, deriblant bestillingstransport. 

 
 
 
15/25 Søknad om økt støtte til 17.mai-feiringer 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 11.02.2025 11/25 
2 Kommunestyret 20.02.2025 15/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Tilskuddet til 17.mai-feiringer i Heim kommune økes fra kr 27 380 som er satt av på årets budsjett til 
kr 45 900 pr år fra om med inneværende år. 

Økningen på kr 18 520 tas fra disposisjonsfondet eller formannskapets konto til disposisjon for 2025 
og innarbeides i budsjettet fra og med 2026 

Økning tas fra disposisjonsfondet. 
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Formannskap har behandlet saken i møte 11.02.2025 sak 11/25 

 
Møtebehandling 

Arbeiderpartiet · Marit Liabø Sandvik fremmet følgende tilleggsforslag: 
Økning tas fra disposisjonsfondet. 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling. 
Enstemmig tilrådd. 
 
Det ble deretter votert over Marit Liabø Sandviks tilleggsforslag. 
Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskapets innstilling 

Tilskuddet til 17.mai-feiringer i Heim kommune økes fra kr 27 380 som er satt av på årets budsjett til 
kr 45 900 pr år fra om med inneværende år. 

Økningen på kr 18 520 tas fra disposisjonsfondet eller formannskapets konto til disposisjon for 2025 
og innarbeides i budsjettet fra og med 2026 

Økning tas fra disposisjonsfondet. 
 

Kommunedirektørens innstilling: 

 

Tilskuddet til 17.mai-feiringer i Heim kommune økes fra kr 27 380 som er satt av på årets budsjett til 
kr 45 900 pr år fra om med inneværende år. Økningen på kr 18 520 tas fra disposisjonsfondet eller 
formannskapets konto til disposisjon for 2025 og innarbeides i budsjettet fra og med 2026.  

 
 
Interpellasjon 
2/25 Interpellasjon – Alternativ i Heim-skolene 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.02.2025 2/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 

 
Møtebehandling 
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Høyres forslag til vedtak:  
Heim Høyre ønsker at det kan bli satt ned et «utvalg» for å se på muligheter til en «Alternativ 
opplæringsarena i Heim-skolene» 
 
 
Arbeiderpartiet - Roar Sørensen fremmet følgende tilleggsforslag: 
Det opprettes ikke et eget utvalg, men Driftsutvalget samarbeider med administrasjonen om å se på 
utfordringene som kommer frem i interpellasjonen.  
 
 
Votering 

Det ble først votert over Høyres forslag. 
Enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget til Roar Sørensen (AP). 
Vedtatt med 22 mot 1 stemme. 
 
For tilleggsforslaget til Roar Sørensen (AP) stemte 22:  
Knut Johan Singstad ( KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Mia Hestnes 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Randi Synnøve Eli (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride 
Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Helen Taftø (H), Morten Botten Silset (H), Sverre Vullum (HA), Jarle 
Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), 
Ola Rognskog (SP) 
 
Imot tilleggsforslaget til Roar Sørensen (AP) stemte 1:  
Einar Vaagland (HA) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Heim Høyre ønsker at det kan bli satt ned et «utvalg» for å se på muligheter til en «Alternativ 
opplæringsarena i Heim-skolene» 
 
Det opprettes ikke et eget utvalg, men Driftsutvalget samarbeider med administrasjonen om å se på 
utfordringene som kommer frem i interpellasjonen.  
 
 
 
3/25 Interpellasjon fra Fremskrittspartiet - Bolyst 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 20.02.2025 3/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 20.02.2025: 

 
Møtebehandling 

Fremskrittspartiets forslag til vedtak:  
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Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utarbeide et forslag sammen med hvert grendelag, 
hvordan stoppe fraflytting og øke bolyst. 
 
 
Votering 

Ved votering falt forslaget med 11 mot 12 stemmer. 
 
For forslaget til Fremskrittspartiet stemte 11: 
 Knut Johan Singstad (KRF), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik 
(H), Erik Snekvik (H), Helen Taftø (H), Morten Botten Silset (H), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum 
(HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslaget til Fremskrittspartiet stemte 12:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Mia Hestnes (AP), Oddlaug Børseth Brekken 
(AP), Randi Synnøve Eli (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
 
Kommunestyrets vedtak  

Ingen vedtak i saken. 

 

 

 
 
 
 


